
No:231101 
元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園 

親子旅行 
 

(一) 十一月九日(星期四)為親子旅行，不參加旅行學生，不用回

校上課。 

(二) 十一月十日(星期五)學生照常上課。 

(三) 旅行注意事項： 

(1)旅行地點：大埔海濱公園 

(2)旅行日期：十一月九日(星期四) 

(3)集合時間：上午九時回校集合，九時十五分出發，逾時

不候，下午二時回程。 

(四)親子旅行攝影:本校舉行親子燦爛笑容相片展覽，請於 

  十一月十七日前交回一張旅行相片(3R 

或 4R)回校，凡參加均獲紀念品乙份。 
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Parent-Child School Picnic 

 

1. 9th November, 2023 (Thursday) is our school picnic day.  If the students do not 

participate the picnic, they do not need to go to school. 

2. Classes will resume on 10th November, 2023 (Friday) 

3. Picnic details : 

 (a) Venue :  Tai Po Waterfront Park 

  (b) Date :  9th November, 2023 (Thursday) 

  (c) Gathering Time: report at 9:00 a.m. at school, depart at 9:15 a.m. and return from 

journey at 2.00 p.m.  Late comers will not be waited. 

4. Photo taking : Our school will display picnic photos at school in order to share the 

  happy moment together.  We appreciate parent to send us a smile  

photo (3R or 4R) of the child before 17th November, 2023.  All  

participants will receive the souvenirs after presenting the photos. 

 

 

 


